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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

 

2024.gada 17.oktobris                                                             protokols Nr. 23. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 14.10.2024.plkst. 09:02 

- atklāta 17.10.2024. plkst. 09:30 

 

 

Darba kārtībā: 

Priekšsēdētājas jautājumi 

1. Par Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte”  vadītājas iecelšanu amatā;  

2. Par Ķekavas novada bērnu tiesību aizsardzības sadarbības  grupas sastāva maiņu;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas  sastāva maiņu;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas  izdevumu tāmju precizēšanu. 

Sociālo lietu komitejas jautājumi  

5. Par vienošanās slēgšanu ar Valsts izglītības attīstības aģentūru;  

6. Par telpas Gaismas ielā 19 k-8, Ķekavā, bezatlīdzības lietošanas līguma pagarināšanu;  

7. Par īres līguma pagarināšanu kvalificētam speciālistam, A.G.. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

8. Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, nodošanu 

bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta 

realizācijai;  

9. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes”, daļas nodošanu bez atlīdzības valsts 

īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai;  

10. Par pašvaldības nekustamajā īpašumā "Bērzkalni", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

augošo koku cirsmu atsavināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

11. Par detālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu īpašumos  “Jaundzelmes”, “Avillas” un 

“Dzelmītes”, Baldonē;  

12. Par detālplānojuma “Zaļkalni”, Alejās, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

13. Par detālplānojuma “Mežagulbji”, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

14. Par detālplānojuma “Karūnas”, Ķekavā, apstiprināšanu;  

15. Par detālplānojuma "Meža iela 75", Baložos, atgriešanu pilnveidošanai. 

Finanšu komitejas jautājumi  

16. Par saistošo noteikumu “Grozījumi  Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 13.marta 

saistošajos noteikumos Nr.7/2024 „Ķekavas novada pašvaldības nolikums”” apstiprināšanu;  

17. Par Ķekavas novada domes 2021.gada 1.jūlija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.5 “Par paraksta 

tiesībām kredītiestādēs un Valsts kasē” (protokols Nr. 2/2021) grozīšanu;  

18. Par papildus līdzekļu piešķiršanu “Pļavniekkalna sākumskolas esošā  korpusa pārbūve” 

būvdarbu veikšanai.  

Piebalsotais jautājums 

19. Par Ķekavas novada pašvaldības projekta pieteikuma iesniegšanu Eiropas Lauksaimniecības 

fonda lauku attīstībai. 

mailto:novads@kekava.lv
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Sēdi vada: domes priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks.  

Slimības dēļ deputāts Voldemārs Pozņaks sēdē piedalās attālināti. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone; 

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, Juridiskās daļas vadītāja Lolita Pranta, juriste 

Līga Blate, Personāla vadītāja Jana Malaha. 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, Projektu vadītājs Gints Hermanis; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja p.i. Vera Kļaviņa. 

PII “Zvaigznīte” vadītājas p.i. Kristīne Tomsone. 

Pieaicinātā persona – privātpersona D.Š.. 

Sēdē nepiedalās: Gatis Līcis, Juris Žilko. 

 

 

Sēdes norisi fiksē audio un videoierakstā. 
 

Viktorija Baire atklāj domes kārtējo sēdi. Viņa informē, ka Gati Līcis un Juris Žilko attaisnota 

iemesla dēļ sēdē nepiedalīsies, bet Voldemārs Pozņaks, slimības dēļ, sēdē piedalīsies attālināti. 

 

Par darba kārtību 

Viktorija Baire ziņo par darba kārtību. Viņa informē, ka ir iesniegti divi priekšlikumi par darba 

kārtības papildināšanu un dod vārdu Mārim Zelčam komentēt vienu no priekšlikumiem. 

Māris Zelčs komentē priekšlikumu par jautājuma "Par Ķekavas novada pašvaldības projekta 

pieteikuma iesniegšanu Eiropas Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai" iekļaušanas 

nepieciešamību. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Viktorija Baire, Rihards Gorkšs. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - " Par Ķekavas novada pašvaldības projekta pieteikuma 

iesniegšanu Eiropas Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai ", 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2.priekšlikums no Andra Vītola - 

Iekļaut sēdes darba kārtībā jautājumu – “Par Ētikas komisijas sastāva precizēšanu”, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – 6 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, 

Viktorija Baire), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  "Nepiedalās" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Darba kārtību papildina ar vienu jautājumu un Baire aicina apstiprināt koriģēto sēdes darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 17.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

PRIEKŠSĒDĒTĀJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par izglītības iestādes vadītājas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.15:23) 

Par jautājumu ziņo Jana Malaha – sagatavots lēmuma projekts par PII Zvaigznīte vadītājas 

apstiprināšanu. Lēmuma projekts netika virzīts uz komitejām, jo saskaņā ar pašvaldības 

nolikuma normām, iestāžu vadītājus apstiprina dome. Pašvaldība bija izsludinājusi pieteikšanos 

vakantajam amatam līdz 1.oktobrim. Konkursam pieteicās trīs pretendenti, konkursa komisijā 

bija pieci locekļi, kas izvērtēja pretendentus, un lielāko punktu skaitu ieguva Tomsones kundze, 

kura šobrīd jau pilda izglītības iestādes vadītājas pienākumus. Jautājuma kartiņai pievienoti visi 

konkursa materiāli. 

Deputāti Andris Vītols un Arnolds Keisters iztaujā amata pretendenti. 

Jautājumu par lēmuma projektu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma 

projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iecelt Kristīni Tomsoni Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” 

vadītājas amatā. 

Lēmums pielikumā.  
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Rasnace pauž viedokli par savu balsojumu – viņa atbalstīja Tomsones kundzes ievēlēšanu amatā, 

apsveic viņu ar to un pauž viedokli, ka viņa jau ir sevi pierādījusi kā spējīgu iestādes vadītāju un 

vēl veiksmi arī turpmākajā darbā. 

 

2. 
Par sadarbības grupas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.23:15) 

Par jautājumu ziņo Līga Blate – saņemts iesniegums no šīs grupas viena locekļa ar lūgumu 

atbrīvot no amata, un ir saņemts jauns iesniegums no bāriņtiesas locekļa palīga ar piekrišanu 

darboties šajā grupā, un uz šo iesniegumu pamata sagatavots lēmuma projekts par bērnu tiesību 

aizsardzības sadarbības grupas sastāva maiņu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Lindu Kauliņu Ķekavas novada bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas 

sastāvā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.26:10) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta – saņemts iesniegums no viena Licencēšanas komisijas locekļa 

ar lūgumu atbrīvot viņu no amata, un saņemti divi citi iesniegumi, kuros divi amata pretendenti 

izsaka vēlmi strādāt šajā komisijā. Sagatavots lēmuma projekts par Licencēšanas komisijas 

locekļa maiņu. Tā kā ir divi amata pretendenti, tad domei jābalso par katru kandidātu atsevišķi, 

un ievēlēts būs tas, kurš saņems vairāk balsu. 

Deputāts Arnolds Keisters iztaujā amata kandidātu D.Š.. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot atsevišķi par katru kandidātu. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Ievēlēt Licencēšanas komisijas sastāvā Daci Grāvīti, 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Ievēlēt Licencēšanas komisijas sastāvā D.Š.,  

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis),  

"Pret" – 5 (Andris Vītols, Indra Priede, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), 

"Atturas" – 9 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
 

Baire paziņo, ka, saskaņā ar domes balsojumu, Licencēšanas komisijas sastāvā ievēlēta Dace 

Grāvīte. 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Andris Vītols – viņš vērš uzmanību uz dokumentu noformējumu, jo šajā jautājumā pretendentu 

personas dati ir pieejami, bet iepriekšējā jautājumā nebija. Viņš aicina turpmāk ievērot vienotu 

pieeju. 

Valts Variks – viņam nav saprotams, kā tiks noformēts lēmuma projekts, jo bija divi balsojumi, 

bet lēmums ir viens. 

Zvaigzne paskaidro par lēmuma noformēšanu. 

 

 

4. 
Par izglītības iestāžu izdevumu tāmju precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.35:45) 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa – sagatavots lēmuma projekts par izglītības iestāžu izdevumu 

tāmes precizēšanu. Viņa paskaidro, ka šo jautājumu bija jāizskata Finanšu komitejā, tomēr 

kļūdas dēļ jautājums netika virzīts uz komiteju, bet tā kā tas skar savsatrpējos norēķinus ar citām 

pašvaldībām par bērniem, kuri deklarēti citur, bet mācām mūsu novada mācību iestādēs, un šo 

tāmi jāsaskaņo līdz 1.novembrim, tad viņa lūdz deputātus pieņemt šo lēmumu. Pašu tāmi dome 

jau apstiprināja šā gada  sākumā, tomēr šobrīd tā jāpecizē, jo ir mainījies skolēnu skaits. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Vera Kļaviņa, Dace Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu precizētas 

tāmes uz vienu audzēkni no 2024.gada 1.septembra līdz 2024.gada 31.decembrim.  

Lēmums pielikumā.  
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SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

5. 
Par vienošanās slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.39:38) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saskaņā ar Ministru kabineta noteikumiem, personas, kas 

piesakās Valsts izglītības attīstības aģentūras programmām var saņemt dažādus atvieglojumus, 

ja tām piešķirts trūcīgas vai maznodrošinātas personas statuss, bet šādas ziņas ir tikai 

pašvaldībai, tāpēc tiks slēgta vienošanās ar šo aģentūru, un saskaņā ar to pašvaldība viņiem 

sniegs šos datus par attiecīgo personu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt vienošanos ar Valsts izglītības attīstības aģentūru. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.44:45) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – pašvaldībā saņemts iesniegums no sociālā uzņēmuma ar 

lūgumu pagarināt līgumu par telpu bezatlīdzības lietošanu. Līgums bija noslēgts uz diviem 

gadiem un līguma termiņš beidzās 8.oktobrī, tāpēc lēmums ir nevis par līguma pagarināšanu, 

bet par jauna līguma slēgšanu. Pašvaldībai ir tiesības nodot telpas bezatlīdzības lietošanā, ja 

uzņēmējam ir sociālā uzņēmuma statuss, bet ne ilgāk par desmit gadiem. Labklājības ministrijas 

datu bāzē redzams, ka šim uzņēmējam statuss ir aktīvs un tas piešķirts 2020.gadā. Telpu 

uzņēmējs izmanto noteiktajam mērķim, tā ir ļoti labi uzturēta un nav arī parādu par 

komunālajiem pakalpojumiem, tāpēc nav šķēršļu turpināt sadarbību. Komiteja sniedza pozitīvu 

atzinumu par lēmuma projektu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Viktorija Baire, Jolanta Jansone. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols. 

Sēdes vadītāja slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut pašvaldības aģentūrai “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” nodot 

bezatlīdzības lietošanā sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “BeATUS”, ēkas Gaismas ielā 

19 k-8, Ķekavā, pagrabstāvā esošo telpu 14.7 m2 platībā, ar mērķi to izmantot nodarbību 

bērniem un jauniešiem organizēšanai.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par dzīvojamās platības īres līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.51:25) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts iesniegums no pašvaldības izglītības iestādes 

pedagoga ar lūgumu pagarināt īres līgumu. Pedagogs turpina darba attiecības, īres un 

komunālo maksājumu parādu nav, tāpēc nav šķēršļu līgumu pagarināt, tāpēc arī sagatavots 

attiecīgs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt A.G.dzīvojamās telpas – dzīvokļa Rīgas ielā 2, Baložos, speciālistam izīrējamas 

dzīvojamās telpas īres līgumu līdz 2027.gada 30.septembrim.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

8. 
Par īpašuma nodošanu bez atlīdzības  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.53:05) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – izskatot SIA “Eiropas dzelzceļa līnijas” vēstuli, kurā lūgts bez 

atlīdzības nodot pašvaldībai piekrītošās zemes vienības, sagatavots atbilstošs lēmuma projekts 

par četru zemes vienību un vienas inženierbūves nodošanu valstij. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā Ķekavas novada 

pašvaldībai piekrītošo nekustamo īpašumu – četras zemes vienības un vienu inženierbūvi - 

“Rail Baltica dzelzceļa teritorija” Rail Baltica projekta realizācijai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par īpašuma nodošanu bez atlīdzības  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.55:09) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – tāds pats jautājums par zemes nodošanu valstij, tomēr uz šīs 

nododamās zemes atrodas mežaudze, kuru pašvaldība plāno, pirms zemes nodošanas, izscirst un 

iegūtos līdzekļus paturēt pašvaldības īpašumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes” daļu, kas sastāv no vienas 

zemes vienības 0.3 ha platībā, Rail Baltica projekta realizācijai.  

Lēmums pielikumā.   

 

 

 

10. 
Par koku cirsmas atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.57:02) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – uz konkrētās pašvaldībai piedrošās zemes vienības aug mežs, 

kurš sasniedzis vecumu, kurā tas jāizcērt, tāpēc pašvaldība nodos cirsmu izsolē ar sākuma cenu 

29334 euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Edgars Melnieks, Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt, pārdodot elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli, Ķekavas novada pašvaldības 

kustamo mantu – izcērtamo koksni 803.68 m³ apjomā, kas atrodas pašvaldības nekustamā 

īpašuma “Bērzkalni”, Baldones pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

11. 
Par detālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:01:38) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – detālplānojums jau savulaik ir apstiprināts, tajā bija 

paredzēts izdalīti ļoti lielus zemes gabalus, bet šobrīd īpašnieki lēmuši zemi sadalīt sīkāk, tāpēc 

viņi lūdz atļauju uzsākt detālplānojuma grozījumu izstrādi. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma grozījumus nekustamajos īpašumos “Jaundzelmes”, 

“Avillas” un “Dzelmītes”, Baldonē, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

12. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:02:50) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – detālplānojums atrodas pie iebraukšanas Alejās, darba 

uzdevums izdots šī sasaukuma laikā, tas izstrādāts atbilstoši izdotajam darba uzdevumam, 

detālplānojums izgājis publisko apspriešanu, bet iebildumi nav saņemti. Detālplānojuma 

teritoriju paredzēts pieslēgt centrālajiem kanalizācijas tīkliem, bet ūdensapgāde paredzēta 

lokāla. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Juris Jerums, Juris Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” –nav, "Nepiedalās" – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Zaļkalni”, Alejās,  Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:08:53) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – detālplānojuma teritorija atrodas pie putnu fabrikas Ķekava, 

tajā var piekļūt no pašvaldības ceļa, detālplānojuma mērķis ir noliktavu apbūve, kanalizācija un 

ūdensapgāde paredzēta lokāla.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 
 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” –nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Mežagulbji”, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:10:20) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums - detālplānojuma teritorija atrodas pie autoceļa V6 blakus 

detālplānojumam Mašēni, tas paredz zemi sadalīt 11 apbūves gabalos, kanalizācija un 

ūdensapgāde šobrīd lokāla, tomēr administratīvais līgums paredz, ja attīstītājs plānos ceļus 

nodot pašvaldībai, tad pirms tam zem ceļiem jāizbūvē centrālie tīkli. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs 
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Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” –nav, "Nepiedalās" – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Karūnas”, Ķekavā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par detālplānojuma atgriešanu pilnveidošanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:11:37) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – šī situācija ir savādāka, jo atbilstoši izdotajam darba 

uzdevumam detālplānojumā bija jāparedz gājēju takas turpinājums, kura iesākta jau iepriekšējā 

detālplānojumā, bet izstrādātājs to nav ņēmis vērā, tāpēc detālplānojums netiks apstiprināts, bet 

nodots atpakaļ izstrādātājam tā pilnveidošanai. Jerums pauž viedokli, ka šādā gadījumā 

izstrādātājam bija nevis vienkārši jāignorē šī prasība, bet jāvēršas pašvaldībā ar aicinājumu 

grozīt darba uzdevuma normas, un tad jau par to varētu diskutēt. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atgriezt detālplānojuma nekustamajam īpašumam Meža iela 75, Baložos, redakciju 

pilnveidošanai saskaņā ar detālplānojuma darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

16. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:13:57) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – šis un nākamais jautājums ir savstarpēji saistīti, jo tie abi 

attiecas uz paraksta tiesību noteikšanu kredītiestādēs un Valsts kasē. 

Ziņojumu papildina Māris Zelčs – grozījumu būtība ir tāda, ka turpmāk maksājumus 

kredītiestādēs un Valsts kasē apstiprinās izpilddirektors, un šīs izmaiņas nepieciešamas, jo 

izpilddirektors ir tas kas organizē izpildvaras darbu, tajā skaitā slēdz līgumus, apstiprina 

pieņemšanas-nodošanas aktus, saskaņo apmaksu un iepirkumu veikšanu, līdz ar to viņa ir lietas 

kursā par visiem darījumiem un ikdienas notikumiem pašvaldībā, līdz ar to, veicot maksājumus, 

var daudz kvalitatīvāk kontrolēt visu procesu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.26/2024 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 13.marta saistošajos noteikumos Nr.7/2024 

“Ķekavas novada pašvaldības nolikums”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 
 

17. 
Par paraksta tiesībām kredītiestādēs un Valsts kasē 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:16:10) 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Jolanta Jansone. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt Ķekavas novada pašvaldības amatpersonām pirmā un otrā paraksta tiesības 

kredītiestādēs un Valsts kasē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par papildus līdzekļu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:18:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – lēmuma projekts sagatavots, balstoties uz jau iepriekš 

domē pieņemto lēmumu par Pļavniekkalna sākumskolas vecā korpusa pārbūvi. Iepriekš dome 

pieņēma lēmumu par papildus ekspertīzes veikšanu. Balstoties uz veikto ekspertīzi, būvnieks ir 

iesniedzis tāmi papildus darbiem, un tam nepieciešams papildus finansējums. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Arnolds Keisters, Gints Hermanis. 

Jautājumu vairāk, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

13 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Paredzēt Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā projekta “Pļavniekkalna 

sākumskolas pārbūve Pļavniekkalna ielā 20, Katlakalnā, Ķekavas novadā” būvdarbu 

realizācijai papildus finansējumu 18542,03 EUR apmērā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

19. 
Par projekta pieteikuma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:24:28) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – projekta ietvaros paredzēts iegādāties nojumes sabiedrisko 

aktivitāšu dažādošanai un uzņēmējdarbības veicināšanai. Viņa norāda, ka Rāmavas izstāžu laikā 

var redzēt šīs vienādās teltis, bet tās jau sāk novecot, tāpēc ir iespēja pieteikties konkursā jaunu 

telšu iegādei. Tā kā konkursā jāpiesakās līdz 1.novembrim, tad tāpēc šis jautājums pievienots 

sēdei kā piebalsotais un nav skatīts komitejās. Kopējās attiecināmās izmaksas būs 10 tūkstoši 

euro, savukārt no pašvaldības budžeta būtu nepieciešami trīs tūkstoši euro, kas būs jāparedz 

2025.gada budžetā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Māris Zelčs, Andris Vītols, Inese Jēkabsone, Aigars 

Vītols, Dace Cīrule.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta pieteikuma “Nojumes sabiedrisko aktivitāšu dažādošanai un 

uzņēmējdarbības veicināšanai Ķekavas novadā” iesniegšanu biedrības “Partnerība 

Daugavkrasts”” izsludinātajā atklātajā projektu iesniegumu konkursā ar plānotajām kopējām 

attiecināmajām izmaksām 10000 EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 11:03. 

 

Sēdes vadītājas (1PARAKSTS)    Viktorija Baire,    

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    Vija Milbrete. 


